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 - תחילת דיון-

 . מן המניין 4מליאה   אריה אברהם:

 הוספת תב"ר לסדר היום.[   -] 

מקור    ש"ח אל  100, ראות והצטיידות למקווה נווה נוף, על סך  1205אני רוצה להוסיף תב"ר    אריה אברהם:

 . תקציבי

 - מקווה נווה נוף יש שאריות בהצטיידות המקווה  שמעון רוזיליו:

 מקור תקציבי מה? משה פרץ:

 ב. מי בעד? פה אחד. "קל  אריה אברהם:

 

   .23-4אנחנו פותחים, אנחנו פותחים מליאה מן המניין   הרב אריה אברהם:

 אלש"ח, מקור תקציבי קל"פ.  150תחזוקת מקלטים,  – 1202[ תב"ר  1] 

אלף שקל, מקור תקציב    150תחזוקת מקלטים, סכום התב"ר    1202תב"ר מספר    1סעיף  הרב אריה אברהם:  

 שקל. שאלות?אלף  150קל"פ 

 יש מיפוי של המקלטים או עדיין לא?  משה פרץ:

לא, מה שקורה זה שאתה מתחייב לשיפוץ מקלטים בתוך התוכנית התקציבית הכוללת.    :ורוזילישמעון  

זו למעשה אותה ההתחייבות של הרשות המקומית    150,000  - צירפנו אותה שם אם אתה רואה בדף השני. וה

 כדי לקבל בכלל את התקציב הג"א הכולל.

 שמה תקציב הג"א הכולל?  איתן דלח:

 בסביבות החצי מיליון שקל, סה"כ. הרב אריה אברהם:

אלף שקל מקור תקציבי    150כן, שאלות? מי בעד? אני מביא להצבעה, ופנחס דבר מוקלד    הרב אריה אברהם:

 קל"פ, מי בעד? פה אחד.  

 החלטה 
 לסדר היום.  1205את הוספת תב"ר המועצה מאשרת  מליאת

 אושר פה אחד 
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מינויו של מר מוטי דהן חבר הדירקטוריון בתאגיד המים מעיינות הדרום לשלוש  [ הארכת    2]  

 שנים נוספות.

שתיים הארכת מינוי של מר מוטי דהן חבר דירקטוריון בתאגיד המים עיינות דרום    הרב אריה אברהם:

 לשלוש שנים נוספות, זה צריך הצבעה גם? 

כן כמובן, אתם מיניתם אותו לשלוש שנים ואתם זוכרים, הסתיימו השלוש השנים,    כרמית אהרון אמונה:

 יש צורך בהארכת מינוי. אתם תקבעו כל עוד הוא מכהן בתפקידו. 

 אבל זה לא חופף להארכת?  משה פרץ:

 * מדברים ביחד, לא ברור 

 אז תכתבו כל עוד הוא מכהן בתפקידו.  כרמית אהרון אמונה:

 אז בבקשה להוסיף את זה, כל עוד שהוא מכהן כגזבר המועצה.  משה פרץ:

 בסדר, מי בעד? פה אחד.  הרב אריה אברהם:

 

 מתנדב הציבור של מד"א.[ דיון בבקשה למתן פטור למוסד  3] 

ועדת  3סעיף    הרב אריה אברהם: , דיון בבקשה למתן פטור למוסד מתנדב הציבור של מד"א. חוות דעת 

 הייתה, אתה מציג לנו את זה?  2\4הנחות מיום 

 אני ראיתי שיש שם עוד, גם של מרכז הצעירים איתן דלח:

אני מזכירה לכם עמותה מוסד מתנדב לשירות הציבור היה לכם כבר כמה    -יש כמה  כרמית אהרון אמונה:

 כאלה, זה פטור שניתן לשלוש שנים. זה פטור בעצם של שני שליש 

 החלטה 
 אלש"ח מקור תקציבי קל"פ. 150, תחזוקת מקלטים, 1202את תב"ר המועצה מאשרת  מליאת

 אושר פה אחד 

 החלטה 
את הארכת מינויו של מר מוטי דהן חבר הדירקטוריון בתאגיד המים מעיינות  המועצה מאשרת  מליאת

 הדרום לשלוש שנים נוספות, כל עוד שהוא מכהן כגזבר המועצה. 
 אושר פה אחד 
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 פטור מארנונה?  איתן דלח:

 כן  כרמית אהרון אמונה:

של תשלום של שני שליש, זה הפטור. לגופים שיש קריטריונים וחוזר מנכ"ל ועדת ההנחות    :ורוזילישמעון  

 מתכנסת עוברת 

 שליש זה הפטור או שליש זה ההנחה?  אריה דוקרקר:

שניה שמעון, עוברת על הקריטריונים חוזר מנכ"ל החוות דעת שמוצגת בפניכם זו    כרמית אהרון אמונה:

חוות הדעת שבעצם ערכו חברי ועדת הנחות וקבעו את מתן הפטור. אז אם יש שאלות לגבי מי מהקריטריונים  

 אז זה מה שמופיע בפניכם. 

 שאלות?  הרב אריה אברהם:

 הפטור הזה היה למבנה מגורים של כולנא? אריה דוקרקר:

 לא עכשיו אנחנו מדברים על מד"א. עכשיו רק מד"א נכון?  כרמית אהרון אמונה:

 תכף נגיע לכולנא.  הרב אריה אברהם:

 שאלות?  הרב אריה אברהם:

 למוסד מתנדב ור ט פלא אני אביא להצבעה לדיון  הרב אריה אברהם:

 למוסד מתנדב לשירות הציבור, למד"א. ור טפ אישור למתן  כרמית אהרון אמונה:

 מי בעד? פה אחד.  הרב אריה אברהם:

 

 [ דיון בבקשה למתן פטור למוסד מתנדב עשיית הציבור של מדרשת באר ירוחם. 4] 

 אישור בבקשה למתן פטור למוסד מתנדב עשית ציבור של מדרשת באר ירוחם.  הרב אריה אברהם:

 אותו באותו אופן רק לגבי מדרשת באר ירוחם. חוות הדעת גם מצורפת בפניכם.  כרמית אהרון אמונה:

 החלטה 
 מד"א.  ל שאת מתן פטור למוסד מתנדב לשירות הציבור המועצה מאשרת  מליאת

 אושר פה אחד 
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 איפה בעצם יש גבייה?  חיים בן אבו:

 בהסתדרות.  אריה דוקרקר:

 באר לא ביחד, מי אמר ביחד? מדרשת באר. כרמית אהרון אמונה:

 באר זה ישיבה לבנות.  איתן דלח:

 ישיבה לבנות אין מושג כזה זה לא מופיע, אין מושג כזה ישיבה לבנות  פנחס פרץ:

 מבקשים מקבלי שכר גבוה?  דובר לזיהוי:

 חמשת מקבלי השכר. הקריטריונים יש לכם את כל הקריטריונים לפניכם, הם יבדקו.   כרמית אהרון אמונה:

 זה בסדר? אתם בדקתם? משה פרץ:

 כן, זה אחד מהתבחינים, זה אחד מהקריטריונים.  כרמית אהרון אמונה:

 השכר הזה נמצא בגבולות הסבירות?  משה פרץ:

 כן אם הוועדה קבעה.  הרב אריה אברהם:

 אנחנו שואלים, הכל בסדר.  משה פרץ:

 עניתי לך, הכל מופיע בפניכם, בחוות הדעת.  כרמית אהרון אמונה:

 אני מביא לאישור למתן פטור למוסד מתנדב למדרשת באר בירוחם, מי בעד? פה אחד.   הרב אריה אברהם:

 

 [ דיון בבקשה למתן פטור למוסד מתנדב של איילים, התיישבות ויזמים.  -] 

 - אישור למתן פטור לתוספתהרב אריה אברהם: 

 זה כבר בתוספת שמעון?  כרמית אהרון אמונה:

 לא בסדר, זה אותה ישיבה.  דובר:

 החלטה 
 את מתן פטור למוסד מתנדב עשיית הציבור של מדרשת באר ירוחם. המועצה מאשרת  מליאת

 אושר פה אחד 
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 זו תוספת. איתן דלח:

 של אותה ישיבה.  כרמית אהרון אמונה:

ויזמים, עמותה    סטודנטיםאישור למתן פטור למוסד מתנדב של איילים. התיישבות    הרב אריה אברהם:

רשומה. מי בעד? שאלה? רגע רגע אני יודע שהעמותה הזאתי עברה שני סבבים. זה עמותה כביכול חדשה אם  

 אני לא טועה. 

 זו לא עמותה חדשה.  כרמית אהרון אמונה:

 תספרי לנו.  משה פרץ:

 איילים הגדול הוא כבר לא שותף כמו שהיה. איילים הגדולה התפרקה.  דובר לזיהוי:

מדובר על דירה אחת נכון אריה? מדובר על דירה אחת, שאתם רוצים להגיד איפה    כרמית אהרון אמונה:

 היא נמצאת שמעון בדיוק? 

 זו הדירה של השינשינים, אלה שעושים כאן שנת שירות.  אריה דוקרקר:

 על זה אנחנו מדברים כן?  כרמית אהרון אמונה:

 דירה אחת?  חיים בן אבו:

מכיוון שזה מגורים יש חריגים בחוזר מנכ"ל, בגלל זה חוות הדעת בחנה אותם כשהיא    כרמית אהרון אמונה:

הפרטים   את  גם  ביקשנו  האלה  והש"ש  שבאמת  לראות  צריך  במגורים.  שמדובר  מכיוון  לפניכם.  מוצגת 

 שלהם, תעודות זהות לראות שבאמת.

 המתנ"ס גם ממן דירה ואנחנו משלמים שכר דירה כל חודש.  משה פרץ:

 אני לא יודעת מתנ"ס.  כרמית אהרון אמונה:

 אתה לא משלם שכר דירה זה יותר תחזוקה שם, לא שכר דירה.  :ורוזילישמעון 

 לא רגע, לא אנחנו משלמים שכר דירה, מה זה קשור השינשינים.  משה פרץ:

 אבל אין קשר לארנונה.  איתן דלח:

 מה זה קשור אם אני ממן את הדירה הזאת רק שפה גם זה מגיש גם זה מגיש. משה פרץ:

 מה שאלה אני לא הבנתי? ביחס לדירה הזאת או משהו אחר?  כרמית אהרון אמונה:



 

 7.5.2023 –  4-23מליאה שלא מן המניין 

 נוצר על ידי 

8 

 זו אותה דירה, צריך לבדוק את זה אם זה לא הדירה שהמתנ"ס ממן שכר דירה שלה.  משה פרץ:

 אני לא יודעת לענות על זה.  כרמית אהרון אמונה:

 אם אתה משלם ממן את השכר דירה אתה משלם את הארנונה? זה מה שאתה אומר?  הרב אריה אברהם:

 אני פטור.  משה פרץ:

 אז פטור, אז מה הבעיה? זה הפטור.  הרב אריה אברהם:

לא הוא, הפטור הוא של איילים, הגוף שהפטור הוא שלו. אני לא יודעת על מה הוא    כרמית אהרון אמונה:

מדבר. אני לא יודעת מה של המתנ"ס. יכול להיות שזו דירה אחרת עם שינשינים שעוסקים במשהו אחר. זה  

 לא מחויב שזה אותו דבר.

 אין לי את המספר בית אפילו.  משה פרץ:

 יש לך הכל בבקשה.  כרמית אהרון אמונה:

 משה, זה כפל פטור.  :ורוזילישמעון 

 זה אותו כתובת?  איתן דלח:

 אין לי כתובת.  משה פרץ:

 יש לך הכל בחומרים.  כרמית אהרון אמונה:

 איפה הכתובת?  איתן דלח:

 תסתכל בגוף של הבקשה מה.  הרב אריה אברהם:

 , אחד עד חמש שינשינים. בקרוואןמדובר  משה פרץ:

זה של העמותה, אנחנו ביקשנו גם תעודות זהות ואת הזה של העמותה והם הביאו    כרמית אהרון אמונה:

 לנו את כל הפרטים של השינשינים שנמצאים שם. אתה יכול גם אריה להתייחס, גם היית כן בוועדה. 

 הוצג בפיניכם?  משה פרץ:

הוצג בפנינו לאור דרישה שלנו. אגב דחינו להם פעם אחת דיון לאור הדרישה של חברי    כרמית אהרון אמונה:

הועידה, גם נילי שלא נמצאת פה וגם אריה וקיבלנו את המידע שהם ביקשו וזה דיון משלים בעצם. אז זה  

 לגביי איילים. 
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 בסדר, צריך לבדוק את זה בכל מקרה. הרב אריה אברהם:

 לגבי אם יש דירות נוספות של שינשינים, לא יודעת. אפשר לבדוק את זה.  כרמית אהרון אמונה:

 אפשר לבדוק ולטפל בהתאם.  אריה דוקרקר:

מביא לאישור במתן פטור למוסד מתנדב איילים התיישבות סטודנטים ויזמים אותה    הרב אריה אברהם:

 רשומה, מי בעד? פה אחד. 

 

 

 [ דיון בבקשה למתן פטור למוסד מתנדב תל"ת ירוחם. -] 

 דיון למתן פטור למוסד מתנדב תל"ת ירוחם.  הרב אריה אברהם:

פה זה דווקא לא מתן פטור אנחנו הוועדה דחתה את בקשתם. דחתה את הבקשה של    כרמית אהרון אמונה:

 העמותה הזו. 

 הם לא מסרו. אריה דוקרקר:

רגע אריה אני אציג. אתה היית בוועדה האחרים לא. מדובר בעמותה חדשה שהוקמה    כרמית אהרון אמונה: 

'. לפי הוראות חוזר מנכ"ל יש קריטריונים שהם צריכים לעמוד בהם, אחד מהקריטריונים  23בינואר    19-ב

להגיש לנו אישור ניהול תקין מן הסתם אין להם כי זה עמותה חדשה שרק קמה. הם צריכים להראות לי את  

הפעילות ואת התרומה לירוחם הרי כל המטרה של החוזר הזה של הפטור הזה הוא בעצם לעודד מוסדות  

שמתנדבים לשירות הציבור לכן כמו שתראו במסגרת חוות הדעת הוועדה עברה על כל הקריטריונים ובעצם  

טו אני  אם  אותי  תקן  נכון?  מתקיימים,  לא  פה  הקריטריונים  שכל  לא  קבעה  פה  הקריטריונים  כל  עה. 

 מתקיימים, באותו נימוק שלא הגישו לנו את כל המסמכים.

 עמותה חדשה מה יש לה להגיש?  משה פרץ:

אז היא לא יכולה, בדיוק. זה בדיוק מה שאתה אומר. הם עדיין הגישו ואנחנו עדיין    כרמית אהרון אמונה:

 צריכים לקבל החלטה. 

 החלטה 
 ויזמים. את מתן פטור למוסד מתנדב איילים התיישבות סטודנטים המועצה מאשרת  מליאת

 אושר פה אחד 
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אם הם יקבלו בעוד מספר חודשים ישתנו אולי דברים בדרך רגע שנייה, עוד פעם. יש    כרמית אהרון אמונה:

של משרד הפנים קובע מועד אחרון שהם צריכים להגיש את הבקשות שלהם, את    519מועד חוזר מנכ"ל  

כשהם רק קמו בינואר    2023את התור שלהם ביחס לשנות    2020הבקשות. הם הגישו בעצם ביחס לשנת  

2020 . 

 את מפספסת פה משהו.  משה פרץ:

 מה אני מפספסת?  כרמית אהרון אמונה:

שנה. העמותה הזאת למעשה היא מתחדשת, היא מחדשת    50העמותה הזאת קיימת כבר מעל    פנחס פרץ:

 את עצמה. 

אני לא חקרתי מהי ההיסטוריה של העמותה אני מסתכלת רק על המסמכים שקיבלתי    כרמית אהרון אמונה:

 והעמותה הגישה. 

בירוחם    משה פרץ: יסוד  זכויות  לו  יש  בילדרום  דוד  הועדה שדנה פה לא לקחה בחשבון דבר אחד, הרב 

ובקהילה, הוא היה ממקימי הקהילה ותל"ת זה ארגון שהרים המון דברים בירוחם. אנשים שלמדו והפכו  

ולמדו במקומות אחרים. זאת אומרת יש לה על מה לבוא ולהגיד לו. רגע רגע, הקט  יצאו  ע  לאברכים או 

הפורמלי שזה הוקם עכשיו בינואר בלי לקחת את כל ההיסטוריה של תל"ת ירוחם, אני חושב שזה עוול.  

 הייתם צריכים להתחשב בזה ולהגיד את דעתכם. 

אמרנו את דעתנו, זו דעתנו, מה מוצג כאן זו דעתנו משה. לא צריך להעיר, אתה יכול    אמונה:כרמית אהרון  

 לאשר את ההמלצה או לא לאשר את ההמלצה. 

 ההמלצה שלכם לא במקום.  משה פרץ:

 אני חושב להוריד את זה מסדר היום. הרב אריה אברהם:

ביוני אז במילא    1-עד הון  ד יאתה לא יכול להוריד את זה מסדר היום כי אם זה לא    כרמית אהרון אמונה:

 ביוני. 1-זה נדחה. אין לך עד ה

 אנחנו מבקשים להוריד את זה מסדר היום, לא לדחות את זה, אנחנו לא מוכנים לדחות. משה פרץ:

 אוקי אנחנו נוריד את זה מסדר היום. הרב אריה אברהם:

רק לפני שאתם מורידים את סדר היום אני רק הבהיר שברגע שאתם מורידים את    כרמית אהרון אמונה:

הנושא מסדר היום זו המשמעות של זה הדחייה. כיוון שעל פי הוראות חוזר מנכ"ל אנחנו מחויבים להביא  
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את זה להחלטה לכאן או לכאן למליאת המועצה עד הראשון ביוני ולא צפויה להתכנס מליאה עד הראשון  

 ביוני. זו החלטה, תצביעו מה שאתם רוצים. 

ההחלטה היא שהמליאה דורשת מהועדה לבחון מחדש.    ,כרמית זה בסדר. מבחינה של ההחלטה  איתן דלח:

 עכשיו לבחון מחדש. 

רגע מה זה לבחון מחדש? הייתה בקשה בפנינו עם מצורפים אותם בחנו לפי הוראות    כרמית אהרון אמונה:

 חוזר מנכ"ל, כמו שאנחנו בוחנים כל גוף. 

 אנחנו נאשר את זה בכפוף להחלטה  הרב אריה אברהם:

 - אתה יכול להחליט שלא לאשר כרמית אהרון אמונה:

 אנחנו לא מקבלים את ההחלטה.  הרב אריה אברהם:

אין מסמכים כאלה ערד. אין מסמכים, הציגו לנו את המסמכים, הציגו לנו את רשם    כרמית אהרון אמונה:

 בינואר, כל זה לא על בסיס סתם. זה על בסיס מסמכים שהגישו.  19-העמותות שהם קמו ב

 הם צריכים לקבל אישור שהם למעשה עמותת המשך. משה פרץ:

אתם נתפסים רגע לאישור ניהול תקין, אז אני רוצה להגיד. תחליטו מה שתחליטו.    כרמית אהרון אמונה:

אבל תנו לי להשמיע את העמדה שלנו. אנחנו בדקנו את כל הקריטריונים של חוזר מנכ"ל. הם צריכים להגיש  

המון   המון  להגיש  צריכים  בעמותה,  השכר  מקבלי  חמשת  את  לי  להראות  צריכים  הם  כספיים,  דוחות 

ם כדי שאני אבדוק את העמותה זאת ומין הסתם את הפעילות שהם עושים פה למען תושבי ירוחם.  מסמכי

אף אחד מהמסמכים האלה לא הוגש בסדר? אין אותם שום מסמכים אחרים שלא מראים שהם עומדים  

לא נרשם בשום    '.23לינואר    19- בקריטריונים האלה. הוגש מסמך של רשם העמותות שמראה שהם קמו ב

 מקום בבקשה שזה עמותה שקיימת עוד מלפני כן והם מבקשים על פועלם לפני כן. 

 את לא יכולה לקבל אישור עמותה אם זה לא התקבל כעמותת המשך עמותה קודמת.  משה פרץ:

אז אני מסבירה את מצב שהם הבהירו לנו במסגרת הבקשה של עמותה חדשה שקמו   אמונה:כרמית אהרון 

'. דוחות כספיים לא הוגשו לנו בסדר? שכר של חמשת מקבלי השכר לא הגישו לנו, המוסד  23ינואר    19-ב

 פועל בתוך הרשות המקומית אף אחד מבין המנהלים פה של המועצה לא מכיר בפעילות הזאת. 

תלמידים יושבים ולומדים שם. הם משפצים ומרימים את הבניין    30אף אחד לא הלך למבנה,    משה פרץ:

 הזה. 

 באיזה בניין זה משה?  אריה דוקרקר:
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 איפה שהפארק.  משה פרץ:

 זה מבנה של הישיבה בכלל.  חיים בן אבו:

 מה פתאום מה אתה מדבר  משה פרץ:

 הכתובת שהם הגישו זה בתוך בית מגורים.  כרמית אהרון אמונה:

 לא זה הכתובת של העמותה.  משה פרץ:

 לא, זו הכתובת של הפעילות שעליה מבקשים את הפטור. כרמית אהרון אמונה:

 אתה ישבת בוועדה משה?  אריה דוקרקר:

אז אנחנו ישבנו ואנחנו ביקשנו, הרי הם מגישים פטור על חיוב ארנונה מסוים על    כרמית אהרון אמונה:

 איזה חיוב ארנונה? על החיוב ארנונה. 

סליחה רגע אנחנו מבקשים לדחות את ההחלטה, אם זה לא מסתדר, אנחנו לא מקבלים את    משה פרץ:

 המלצת הועידה ומבקשים לדון בזה מחדש. 

 מה זה החלטת הועידה? החלטת הועידה שקפה את איכות הניירת. יגישו ניירת תקינה.  איתן דלח:

גם לזה צריך להתייחס כי המועד חלף מזמן, הם היו צריכים עד אפריל להגיש את כל    כרמית אהרון אמונה:

 המסמכים. הם הגישו מסכמים, המסמכים האלה פשוט לא, לפי המסמכים שהם הגישו אין להם זכאות. 

 אז הם יגישו מחדש תוך יומיים.  אריה דוקרקר:

 משה עשינו ועדה בשבילם, באמצע היום באתי בשביל לעלות להם ועדה. אריה דוקרקר:

 אף אחד לא אמר שלא אכפת לך. משה פרץ:

 הוא אומר לך שהכתובת שעליה ביקשו את הפטור לא תואמת את המקום.  איתן דלח:

 כדאי לראות את המקום, בואו תראו.  משה פרץ:

 אנחנו נאשר את הארכה בתנאי של השלמת המסמכים עד סוף החודש.  הרב אריה אברהם:

 עד הראשון ביוני. משה פרץ:

 רגע אם עד הראשון ביוני יש לנו את האופציה לדון בזה אז בוא  :ורוזילישמעון 
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 לדון פה במליאה, כן?  כרמית אהרון אמונה:

 אבל אין בראשון ביוני מליאה.  איתן דלח:

 עכשיו זה מותנה, אם הם ישלמו מסמכים זה אושר זה הכל.  הרב אריה אברהם:

 ממש לא זה לא אושר, ממש לא. אנחנו צריכים לבחון את המסמכים שהם הגישו.  כרמית אהרון אמונה:

 שיגישו את המסמכים ויבחנו. הרב אריה אברהם:

 לא צריך מליאה, זה מה שאני מדבר.  משה פרץ:

ההנחות מתכנסת בודקת את המסמכים    תשוועדבטח שצריך מליאה. הפרוצדורה היא    כרמית אהרון אמונה:

 ונותנת חוות דעת למליאה. זה בדיוק מה שעשינו פה. 

 אז נעשה מליאה טלפונית.  איתן דלח:

 חבר'ה זו מליאה חשובה, אנחנו נעשה גם מליאה שלא מן המניין.  חיים בן אבו:

 ועד תאריך מסוים שיגישו את המסמכים ונאשר אותם. אריה דוקרקר:

 קודם כל שהנושא יבחן מבחינת המסמכים. :ורוזילישמעון 

 הייתה ועדה שעשתה עבודת קודש ובחנה את המסמכים.  חיים בן אבו:

 אין קשר בין עבודת הקודש של הועדה לבין המציאות שהיא קיימת, נושמת ובועטת.  הרב אריה אברהם:

לכן החבר'ה צריכים לעשות את העבודה לשפר את המסמכים להרגיש. יש רצון טוב מצד הרשות    איתן דלח:

 לעשות את המאמץ למרות קוצר הזמן. 

 -צריך לתת את זה ההזדמנות להשלים  הרב אריה אברהם:

 ואם נצטרך לעלות את זה באופן בהול במידה נוספת, נעלה.  :ורוזילישמעון 

 אז אנחנו כרגע דוחים את ההחלטה.  הרב אריה אברהם:

 דוחים את הבקשה ומאפשרים להגיש בקשה מיוחדת. והרשות תעשה מאמצים לקבל  אריה דוקרקר:

 ירד מסדר היום, זה ההצבעה. האם אתם מצביעים על כך שזה ירד מסדר היום.  משה פרץ:
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 מי בעד?  הרב אריה אברהם:

 אני נגד.  אריה דוקרקר:

 נגד מה? הרב אריה אברהם:

 להוריד את זה מסדר היום. אני אשב בוועדה בבוקר וזה ירד מסדר היום. דוקרקר:אריה 

 הוועדה התכנסה במיוחד בגלל שהם הגישו את המסמכים מאוחר. כרמית אהרון אמונה:

 אני מבקש לא לקרוא לי יותר בבוקר.  אריה דוקרקר:

 מי בעד? אני פנחס דלח ופרץ וחיים. שלומי בעד. כל הכבוד אשרייך.  איתן דלח:

 למה שלא יתנו להם? משה פרץ:

 לא זה לא משנה זה אותו דבר, ההחלטה היא אותה החלטה. בסוף הם יקבלו.  איתן דלח:

 * מדברים ביחד.  

בקשה למתן פטור למוסד מתנדב של עמותת צעירים בירוחם. ראינו הכל בסדר שאלות?    הרב אריה אברהם:

 מי בעד? פה אחד. תודה רבה אני נועל את הישיבה. 

 

 - סיום הדיון-

 ,בברכה

 
________________ ________________ ________________ 

 טל אוחנה, 

 ראש המועצה 

 שמעון רוזיליו, 

 מנכ"ל המועצה 

 מוטי דהן,

 גזבר המועצה 

 

 החלטה 
 את מתן פטור למוסד מתנדב תל"ת ירוחם. המועצה מאשרת  מליאת

 אושר פה אחד 


